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前言

　　“电大英语专业本科导学系列丛书”是人才培养模式改革和开放教育试点项目中以课程为单元的
多种媒体教学资源一体化建设的有机组成部分。
“导学”为文字辅导部分，与主教材及录音、录像、VCD、CAI、网络等多种媒体相辅相成，指导开
放教育的学习者自主学习，并进行自我评价。
同时，也可以供辅导教师参考使用。
　　“电大英语专业本科导学系列丛书”由中央广播电视大学外语部和全国电大英语教研中心组共同
策埘并制订编写方案。
编写者都是全国电大开放教育第一线的英语教师，他们既熟悉教材又熟悉学生，由他们所编写的材料
具有实用性、针对性和可操作性；学习任务的设计力求新颖、真实、贴近生活；编写中把握“实用为
主，够用为度”的原则，尽量不加重学习者的学习负担。
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内容概要

本书的内容主要是围绕英语国家现代休闲生活话题来设计的，突出语言交际技能的综合训练，特别是
在英语口语和写作技能方面的评价项目设计尤为独特。
口语有双人、小组和个人三个层次的训练模式，写作有体裁要素、写作方法、范例和情景几个方面的
具体提示。
本书内容有三部分，第一部分是每单元的疑难问题解析与相关背景知识介绍；第二部分是对每单元学
习的评价，即对词汇和语法、口语、阅读、写作四方面的语言知识和技能的评价；第三部分是参考答
案与译文，即每单元语言知识和技能评价部分的词汇与阅读练习的参考答案以及每单元听力录音脚本
和一些课文的汉语译文。

Page 3



第一图书网, tushu007.com
<<高级休闲英语导学>>

书籍目录

Unit 1  Section 1 Learning Guide  Section 2 Assessment   Key and Translation  Unit 2   Section 1 Learning Guide 
Section 2 Assessment   Key and Translation Unit 3   Section 1 Learning Guide  Section 2 Assessment   Key and
Translation Unit 4  Section 1 Learning Guide  Section 2 Assessment   Key and Translation Unit 5   Section 1
Learning Guide  Section 2 Assessment   Key and Translation Unit 6  Section 1 Learning Guide  Section 2
Assessment   Key and Translation Unit 7  Section 1 Learning Guide  Section 2 Assessment   Key and Translation
Unit 8  Section 1 Learning Guide  Section 2 Assessment   Key and Translation

Page 4



第一图书网, tushu007.com
<<高级休闲英语导学>>

章节摘录

　　How do Chinese women spend their free time when they are at home.~ Generallyspeaking, most of them
enjoy watching TV, reading books, listening to music, shopping,doing home improvement and so on. Their
preference has also changed.　　From this diagram we can find that watching TV, visiting friends and doing
someshopping are the most popular home-based leisure activities. The percentage of listening toradio is just 40％.
More Chinese women have come to enjoy reading books since they allknow the importance of knowledge. Being
very time-consuming, needlework and knittinghave now become less popular. There are now few Chinese women
feel like to do themthan there were ten years ago. Using computer or surfing on the internet in 1992 wasinfrequent
for Chinese women. But along with the development of technology, theseactivities are becoming more and more
preferred. They use computer to do their work, tochat with their friends, to play games and gain the news. So it
increases the fastest.　　From above analysis, we can get a conclusion that almost all Chinese women are
happywith watching TV because it is very comfortable and interesting. During the ten years, itspopularity doesnt
change much.

Page 5



第一图书网, tushu007.com
<<高级休闲英语导学>>

版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问:http://www.tushu007.com

Page 6


